
 

 

Interested in working with the Ontario Government? 
 

Become a Counselling or Professional Services Provider for the  

Employee and Family Assistance Program Services 
Enterprise Vendor of Record 

 

 
 
Supply Ontario (SO) posted a Request for Bids for Employee and Family Assistance Program Services, 
including Core Services and Inclusive and Specialized Counselling Services as tender_20514. SO has 
the right to ask Vendors to consider Counsellors and other professional service providers. 
 
There is no need to submit a bid to be considered as a counselling provider or professional 
services provider! 
 
To request consideration to become a counselling provider for Service Category 1 (Core Services) or 
Service Category 2 (Inclusive and Specialized Counselling Services), please email 
Andrew.R.Singh@supplyontario.ca with subject line “tender_20514 EFAP SC1 SC2 Counselling 
Provider”. Please include more information about your counselling services. Feel free to include your 
biography. If you’re an organization, please provide a roster of Counsellors. Those selected for review 
will be contacted by one or both winning Service Category Vendors after June 1st, 2026. 
 
To request consideration to become a service provider for Service Category 1 (Core Services), 
Professional Services, please email Andrew.R.Singh@supplyontario.ca with subject line 
“tender_20514 EFAP SC1 Professional Service Provider”. Please include more information about your 
professional services. Feel free to include your biography. If you’re an organization, please provide a 
roster of service providers. Those selected for review will be contacted by the winning Core Services 
Vendor after June 1st, 2026. There is no need to submit a bid to be considered as a counselling provider! 
The categories of Professional Services are as follow: 
 

1. Nutrition Advice; 
2. Financial Planning; 
3. Career Management and Planning; 
4. Legal (excluding employment law); 
5. Health Consultation; and, 
6. Family Support Services. 
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Vous souhaitez travailler avec le gouvernement de 

l’Ontario? 

Devenez un fournisseur de services de counseling ou de services 
professionnels pour le  

Programme d’aide aux employés et à leur famille - 
Fournisseur attitré d’entreprise 

 
ApprovisiOntario (AO) a lancé un appel d’offres pour les Services du programme d’aide aux employés 
et à la famille, incluant les Services de base et les Services de counseling inclusifs et spécialisés, 
comme appel d’offres_20514. ApprovisiOntario a le droit de demander aux Fournisseurs de considérer 
des Conseillers(ères) et d’autres fournisseurs de services professionnels. 
 
Il n’est pas nécessaire de soumettre un appel d’offres pour être considéré comme fournisseur 
de counseling ou fournisseur de services professionnels! 
 
Pour demander à devenir fournisseur de counseling pour la Catégorie de services 1 (Services de base) 
ou la Catégorie de service 2 (Services de counseling inclusifs et spécialisés), veuillez envoyer un 
courriel à Andrew.R.Singh@supplyontario.ca avec pour objet « tender_20514 EFAP SC1 SC2 
Counselling Provider » (« appel d’offres_20514 PAEF SC1 SC2 Fournisseur de counseling »). Veuillez 
inclure plus d’informations sur vos services de consultation psychologique. N’hésitez pas à inclure votre 
biographie. Si vous êtes une organisation, veuillez fournir une liste de conseillers(ères). Les personnes 
sélectionnées pour examen seront contactées par un ou deux fournisseurs retenus de la Catégorie 
service après le 1er juin 2026. 
 
Pour demander à être considéré comme fournisseur de services pour la Catégorie de service 1 
(Services de base), Services professionnels, veuillez envoyer un courriel à 
Andrew.R.Singh@supplyontario.ca avec pour objet « tender_20514 EFAP SC1 Professional Service 
Provider » (« appel d’offres_20514 PAEF SC1 SC2 Fournisseur de services professionnels »). Veuillez 
inclure plus d’informations sur vos services professionnels. N’hésitez pas à inclure votre biographie. Si 
vous êtes une organisation, veuillez fournir une liste de fournisseurs de services. Les personnes 
sélectionnées pour examen seront contactées par le Fournisseur de services de base retenu après le 
1er juin 2026. Il n’est pas nécessaire de soumettre une offre pour être considéré comme fournisseur de 
conseil! Voici les différentes catégories de services professionnels : 
 

1. Conseils nutritionnels; 
2. Planification financière; 
3. Gestion et planification de carrière; 
4. Juridique (à l’exclusion du droit du travail); 
5. Consultation en matière de santé; et 
6. Services d’aide à la famille. 
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